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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

Protokół nr LXIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 4 grudnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 4 grudnia 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/  

 

W posiedzeniu wzięło udział 2 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław 

Mięczakowski. 

Komisja Rewizyjna nie posiada quorum do podejmowana opinii i wniosków. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2024 rok oraz o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2024-2027, przedstawienie pisemnych wniosków Komisji 

dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy jest wiedza na temat tego, która 

inwestycja dotycząca fotowoltaiki pochłonie najwięcej środków? 

Burmistrz poinformował, że najwięcej środków pochłonie inwestycja w Piorunkowicach.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poruszył temat magazynów energii w 

wiejskich domach kultury. Stwierdził, że ma wątpliwości odnośnie zasadności tego typu 

inwestycji. Wyjaśnił swoje wątpliwości. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wytłumaczył z czego wynika opłacalność tej inwestycji. 
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Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał w jakim okresie gmina ma być 

przygotowana finansowo w związku z partycypacją w inwestycji powiatowej budowy drogi w 

Szybowicach? 

Burmistrz oznajmił, że nie wie dokładnie jak zadanie zostało zaplanowane, ale myśli, że 

płatność nastąp w drugiej połowie roku. Zapewnił jednak, że niezależnie od momentu, w 

którym należało będzie dokonać płatności Gmina jest przygotowana.  

Rady Zygmunt Bochenek stwierdził, że jest zdziwiony, że Gmina będzie dokładać do tego 

zadania. 

Burmistrz wyjaśnił, że to Rada wyraziła zgodę na partycypację Gminy w kosztach remontu.  

Radny Zygmunt Bochenek wyraził zdanie, że lepiej byłoby te pieniądze przeznaczyć na 

wbudowanie rury kanalizacyjne prowadzącej do miejscowości Czyżowice (w związku z 

planowanym remontem drogi powiatowej biegnącej przez Czyżowice). 

Burmistrz przedstawił jak ma wyglądać przebieg wspomnianej inwestycji. Zgodził się z 

radnym, że gmina będzie musiała zdążyć z wbudowaniem rur kanalizacyjnych przed 

rozpoczęciem poszczególnych etapów.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że złożony został wniosek do budżetu o 

rozbudowę sieci kanalizacyjnej w Łące Prudnickiej o ul. Głuchołaską. Zapytał czy został on 

uwzględniony? 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że plan inwestycyjny spółki ZWiK  w Prudniku nie 

został zmieniony i w przyszłorocznym budżecie Gminy inwestycja ta nie została 

uwzględniona. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał czy do budżetu na przyszły rok została wpisana budowa 

ul. Soboty? 

Burmistrz oznajmił, że na przyszły rok nie uwzględniono w budżecie dokumentacji budowy 

ul. Soboty. Nie oznacza to jednak, że w momencie pojawienia się możliwości inwestycja nie 

wprowadzona.  

Radny Stanisław Mięczakowski złożył wniosek o wprowadzenie do budżetu rozbudowy 

sieci kanalizacyjnej w Łące Prudnickiej przy ul. Głuchołaskiej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że zgodnie z jego wiedzą w 

momencie zgłaszania zadania do budżetu należy wskazać źródło jego finansowania. Poprosił 

Panią Radce Prawną o opinię na ten temat.  

Radca Katarzyna Staniaszek wyjaśniła, że zgodnie z procedurą należy wskazać źródło 

finansowania podczas wprowadzania zadania do budżetu. 

Radny Stanisław Mięczakowski wyraził oburzenie, że po raz kolejny zadanie związane z 

rozbudową sieci kanalizacyjnej w Łące Prudnickiej zostaje przełożone.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zaopiniowanie 

projektu budżetu na rok 2024r.  

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie budżetu na 2024 rok oraz o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 
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Wobec powyższego głosowania Komisji ds. Wsi nie zajęła stanowiska wobec projektu 

budżetu.  

 

Komisja Rewizyjna nie posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków.  

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończone. 

  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi 

Andrzej Gajewski 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


